

KFF[®]

WORKBOOK 2020

News + Highlights



GAIA
Design KFF



Tisch Table
ASCO NIGHTINGALE

Hocker Stool
ASCO MILLI

NEWS INDEX

Neuheitenverzeichnis

ARVA LIGHT	2
ARVA	4
ARVA STITCH EDITION	8
ARVA E-LOUNGE	12
ARVA LOUNGE	14
GAIA	19
GAIA LOUNGE	24
GAIA CASUAL	28
GAIA CASUAL LOUNGE	32
GAIA LINE	34
GAIA LINE LOUNGE	38
NEST PURE LOUNGE	40
NEST LOUNGE	41
YOUMA	44
YOUMA CASUAL	45

ARVA LIGHT

Design KFF

Polsterstuhl mit oder ohne Armlehnen. Armlehnvariante mit bezogenen Drahtarmlehnen oder voll gepolsterten Armlehnen. Ergonomisch geformte Schichtholzschale, mit hochwertigem Schnittschaum gepolstert. Materialkombination möglich: Schale außen und Armlehnen innen und außen gleich, Sitzschale innen in zweitem Material. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered chair with or without armrests. Armrest version with covered wire armrests or fully upholstered armrests. Ergonomically shaped plywood shell, upholstered with high-quality cut foam. Material combination possible: shell outside and armrests inside and outside alike, inner seatshell in second material. With plastic or felt glides. Versions according to price list.

NEUES
DREHGESTELL
—
NEW
SWIVELING FRAME



4-Fuß-Stern-Gestell SL
4-leg star frame SL



ARVA

Design KFF

Polsterstuhl mit voll gepolsterten Armlehnen oder ohne Armlehnen. Ein mit Klett fixiertes, abnehmbares, in Kammern aufgeteiltes Rhombo-fill® Kissen auf Leder oder Textil ummantelter Schichtholzschale. Materialkombination möglich: Schale und Armlehnen innen und außen gleich, Kissen in zweitem Material. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered chair with fully upholstered armrests or without armrests. A Velcro fixed, removeable, chambered Rhombo-fill® cushion on leather or textile coated plywood shell. Material combination possible: Shell and armrests inside and outside alike, cushions in second material. With plastic or felt glides. Versions according to price list.

NEUES
DREHGESTELL
—
NEW
SWIVELING FRAME



4-Fuß-Stern-Gestell SL
4-leg star frame SL

ARVA LOUNGE

Design KFF



4-Fuß-Stern-Gestell SL
4-leg star frame SL

Hocker Stool
ASCO BENGT

ARVA
Design KFF



Tisch Table
ASCO MONO

ARVA STITCH EDITION

Design KFF

Polsterstuhl optional mit offenen oder voll gepolsterten Armlehnen. Ein mit Klett fixiertes, abnehmbares Kissen auf Leder oder Textil ummantelter Schichtholzschale. Materialkombination möglich: Schale und Vollpolsterarmlehnen innen und außen gleich, Kissen in zweitem Material. Kissenbezug mit feiner Kreuzsteppung und legerem Faltenwurf. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered chair optionally with open or fully upholstered armrests. A removable cushion fixed with Velcro on a laminated wood shell covered with leather or textile. Material combination possible: shell and fully upholstered armrests identical inside and outside, cushion in second material. Cushion cover with fine cross stitching and casual drape. With plastic or felt glides. Versions according to price list.



ARVA
Design KFF



THEKENHÖCKER COUNTER STOOL

LHASA
Design Andrei Munteanu



THEKENHÖCKER COUNTER STOOL

ARVA E-LOUNGE

Design KFF

Polster-Relax-Sessel mit elektrischen Funktionen und Sensor-Fernbedienung. Ein mit Klett fixiertes, abnehmbares, in Kammern aufgeteiltes Rhombo-fill® Kissen auf Leder oder Textil ummantelter Schichtholzschale. Materialkombination möglich: Schale und Armlehnen innen und außen gleich. Kissen in zweitem Material. Kabelloser Betrieb über integrierten Akku möglich. Mit Kunststoffgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered relax armchair with electrical functions and sensor remote control. A Velcro fixed, removable chambered Rhombo-fill® cushion on leather or textile coated plywood shell. Material combination possible: Shell and armrests inside and outside alike., cushion in second material. Wireless operation via integrated battery possible. With plastic glides. Versions according to price list.



5-Fuß-Stern-Gestell 5-leg star frame

ARVA E-LOUNGE



Beistelltisch Coffee table
ASCO IVY

ARVA LOUNGE

Design KFF

2-,3-, 3,5- oder 4- Sitzer Sofa. Ein mit Klett fixiertes, abnehmbares, in Kammern aufgeteiltes Rhombo-fill® Kissen auf Leder oder Textil ummantelter Schichtholzschale. Materialkombination möglich: Schale und Armlehnen innen und außen gleich. Kissen in zweitem Material. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

2-,3-, 3,5- or 4 seater sofa. A Velcro fixed, removable chambered Rhombo-fill® cushion on leather or textile coated plywood shell. Material combination possible: Shell and armrests inside and outside alike., cushion in second material. With plastic or felt glides. Versions according to price list.





ARVA LOUNGE
Design KFF

D-LIGHT
Design Steven Schilte

Tisch Table
ASCO FRAME



GAIA

Design Monica Armani

NEUES
DREHGESTELL
—
NEW
SWIVELING FRAME

Polsterstuhl mit 5 oder 7 Rückenelementen. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken mit flexiblen, separat umpolsterten Rückenelementen aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered chair with 5 or 7 back elements. Seat strapped and soft padded. Comfortable backrest with flexible, separate upholstered back elements made of molded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.



4-Fuß-Stern-Gestell SL 4-leg star frame SL

GAIA

Design Monica Armani

Thekenstuhl. Effektive Sitzhöhe ca. 65cm mit 5 oder 7 Rückenelementen. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken mit flexiblen, separat umpolsterten Rückenelementen aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered counter chair. Effective seat height approx. 65cm with 5 or 7 back elements. Seat strapped and soft padded. Comfortable backrest with flexible, separate upholstered back elements made of molded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.



Rundrohr-Kufengestell Tubular steel skid frame

GAIA

Design Monica Armani

Thekenstuhl. Effektive Sitzhöhe ca. 65cm mit 5 oder 7 Rückenelementen. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken mit flexiblen, separat umpolsterten Rückenelementen aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered counter chair. Effective seat height approx. 65cm with 5 or 7 back elements. Seat strapped and soft padded. Comfortable backrest with flexible, separate upholstered back elements made of molded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.



4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame

NEUES
4-FUSS-GESTELL
NEW
4-LEG FRAME

GAIA

Design Monica Armani

Thekenhocker. Effektive Sitzhöhe ca. 65cm mit 5 Rückenelementen. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken mit flexiblen, separat umpolsterten Rückenelementen aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered counter stools. Effective seat height approx. 65cm with 5 back elements. Seat strapped and soft padded. Comfortable backrest with flexible, separate upholstered back elements made of molded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.

NEUES
4-FUSS
GESTELL

NEW
4-LEG
FRAME



Rundrohr-Kufengestell Tubular steel skid frame



BARHOCKER BAR STOOL
4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame



GAIA LOUNGE

Design Monica Armani

Polster-Sessel mit 7 Rückenelementen. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken mit flexiblen, separat umpolsterten Rückenelementen aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered armchair 7 back elements. Seat strapped and soft padded. Comfortable backrest with flexible, separate upholstered back elements made of molded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.

NEUES
DREH-
GESTELL
—
NEW
SWIVEL
FRAME



4-Fuß-Stern-Gestell SL 4-leg star frame SL



4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame



4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame



4-Fuß-Stern-Gestell SL 4-leg star frame SL

NEUES
DREH-
GESTELL
—
NEW
SWIVEL
FRAME

GAIA LOUNGE

Design Monica Armani

Polster-Ottomane für die gesamte GAIA Familie. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered ottoman for the entire GAIA family. Seat strapped and softly upholstered. With plastic or felt gliders. Versions according to price list.



GAIA LOUNGE

Design Monica Armani

Polster-Sofa mit separaten Rückenelementen. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered sofa with separate back elements. Seat strapped and softly upholstered. Comfortable back made of moulded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.



4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame

GAIA CASUAL

Design Monica Armani

Polsterstuhl mit geschlossener Rückenlehne und legerem Faltenwurf. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered chair with closed backrest and casual drapery. Seat strapped and softly upholstered. Comfortable back made of moulded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.

NEUES
DREH-
GESTELL
—
NEW
SWIVEL
FRAME



4-Fuß-Stern-Gestell SL
4-leg star frame SL

Rundrohr-Kufengestell
Tubular steel skid frame



4-Fuß-Rundrohrgestell
4-leg tubular steel frame



GAIA CASUAL

Design Monica Armani

Polster-Bank mit geschlossener Rückenlehne und legerem Faltenwurf. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered bench with closed backrest and casual drapery. Seat strapped and softly upholstered. Comfortable back made of moulded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.



4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame

GAIA CASUAL

Design Monica Armani

Thekenstuhl. Effektive Sitzhöhe ca. 65cm. Geschlossene Rückenlehne aus Formholz mit Schaum und legerem Faltenwurf. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Counter chair. Effective seat height approx. 65cm. Closed backrest of moulded wood with foam and casual drape. Seat strapped and softly upholstered. With plastic or felt glides. Versions according to price list.

NEUES
4-FUSS
GESTELL
NEW
4-LEG
FRAME



THEKENSTUHL COUNTER CHAIR
Rundrohr-Kufengestell Tubular steel skid frame



THEKENSTUHL COUNTER CHAIR
4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame



THEKENHOCKER COUNTER STOOL
4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame



BARHOCKER BAR STOOL
4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame

GAIA CASUAL LOUNGE

Design Monica Armani

Polster-Sessel mit geschlossener Rückenlehne und legerem Faltenwurf. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered armchair with closed backrest and casual drapery. Seat straps and soft upholstery. Comfortable back made of moulded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.

NEUES
DREH-
GESTELL
—
NEW
SWIVEL
FRAME



4-Fuß-Stern-Gestell SL 4-leg star frame SL



4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame

GAIA CASUAL LOUNGE

Design Monica Armani

Polster-Sofa mit geschlossener Rückenlehne und legerem Faltenwurf. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered sofa with closed backrest and casual drapery. Seat strapped and softly upholstered. Comfortable back made of moulded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.



4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame

GAIA LINE

Design Monica Armani

Polsterstuhl mit geschlossener Rückenlehne und umlaufendem Keder. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered chair with closed backrest and all-round piping. Seat strapped and softly upholstered. Comfortable back made of moulded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.

NEUES
GESTELL
—
NEW
FRAME



4-Fuß-Stern-Gestell SL 4-leg star frame SL

Rundrohr-Kufengestell Tubular steel skid frame



4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame



GAIA LINE

Design Monica Armani

Polster-Bank mit geschlossener Rückenlehne und umlaufenden Keder. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered bench with closed backrest and all-round piping. Seat strapped and softly upholstered. Comfortable back made of moulded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.



6-Fuß-Rundrohrgestell 6-leg tubular steel frame

GAIA LINE

Design Monica Armani

Thekenstuhl. Effektive Sitzhöhe ca. 65cm. Geschlossene Rückenlehne aus Formholz mit Schaum und umlaufendem Keder. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Counter chair. Effective seat height approx. 65cm. Closed backrest made of moulded wood with foam and all-round piping. With plastic or felt glides. Versions according to price list.

NEUES
4-FUSS
GESTELL
NEW
4-LEG
FRAME



THEKENSTUHL COUNTER CHAIR
Rundrohr-Kufengestell Tubular steel skid frame



THEKENSTUHL COUNTER CHAIR
4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame



THEKENHOCKER COUNTER STOOL
4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame



BARHOCKER BAR STOOL
4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame

GAIA LINE LOUNGE

Design Monica Armani

Polster-Sessel mit geschlossener Rückenlehne und umlaufendem Keder. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered armchair with closed backrest and all-round piping. Seat with belts and soft upholstery. Comfortable back made of moulded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.

NEUES
DREH-
GESTELL

NEW
SWIVEL
FRAME



4-Fuß-Stern-Gestell SL 4-leg star frame SL



4-Fuß-Rundrohrgestell 4-leg tubular steel frame

GAIA LINE LOUNGE

Design Monica Armani

Polster-Sofa mit geschlossener Rückenlehne und umlaufendem Keder. Sitz gegurtet und weich gepolstert. Komfortabler Rücken aus Formholz mit Schaum. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered sofa with closed backrest and all-round piping. Seat with belts and soft upholstery. Comfortable back made of moulded wood with foam. With plastic or felt glides. Versions according to price list.



Rundrohr-Kufengestell Tubular steel skid frame

NEST PURE LOUNGE

Design Volker Hundertmark

Polstersessel. Gesteptes Inlay rutschfest in ein flexibles Formvlies eingelegt. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered chair. Quilted inlay non-slip inserted in a flexible shaped fleece. With plastic or felt glides. Designs according to price list.



Drahtkreuzgestell Wire cross frame

OTTOMANE OTTOMAN
Drahtkreuzgestell Wire cross frame

NEST LOUNGE

Design Volker Hundertmark

Polstersessel. Gesteptes Inlay rutschfest in ein gepolstertes und mit Leder oder Textil bezogenes, flexibles Formvlies eingelegt. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered chair. Quilted inlay non-slip inserted in an upholstered and flexible moulded fleece covered with leather or textile. With plastic or felt glides. Designs according to price list.



4-Fuß-Stern-Gestell SL 4-leg star frame SL

TEXAS
Design KFF



Tisch Table
ASCO NIGHTINGALE

MAVERICK
Design Birgit Hoffmann



YOUMA

Design Sven Dogs | KFF

Polsterstuhl mit gepolsterten Armlehnen oder ohne Armlehnen. Stahlrohrrahmen mit Polsterholz als Unterkonstruktion. Stuhl mit flachem Schaumkissen gepolstert und bezogen. Materialkombination möglich: Schale innen und Kissen gleich, Schale außen in zweitem Material. Mit Kunststoff- oder Filzgleitern. Ausführungen gemäß Preisliste.

Upholstered chair with covered armrests or without armrests. Tubular steel frame with upholstered wood as substructure. Upholstered and covered chair with flat foam. Shell inside and cushions alike, shell outside in second material. With plastic or felt glides. Versions according to price list.



Drehbar, flaches Kissen,
glatte Polsterung innen
Swiveling, flat cushion,
smooth upholstery inside



4-Fuß-Stern-Gestell SL 4-leg star frame SL

NEUES
DREHGESTELL
NEW
SWIVELING FRAME

YOUMA CASUAL

Design Sven Dogs | KFF

NEUES
DREHGESTELL
NEW
SWIVELING FRAME



ASCO GAIA Tisch | Table

Tisch Table
ASCO GAIA



YOUMA CASUAL
Design Sven Dogs | KFF



KFF GmbH & Co. KG

**Grasweg 27 | 32657 Lemgo | Germany
+49 (0) 5261 98590 | info@kff.de
www.kff.de**

DE

**Technische sowie Änderungen der Ausführungen
behalten wir uns vor. Drucktechnisch bedingte
Farbabweichungen sind möglich.**

ENG

**We reserve the right to make technical changes or
changes of versions. Deviations in colour may arise
due to the printing process.**

KFF®

www.kff.de